

刊登廣告熱線

3708 3888

傳真: 2873 0009 電郵: wwpadv@tkww.com.hk

城市規劃條例(第131章) 規劃許可申請

依據《城市規劃條例》(下稱「條例」)第16(2D)條,以下附表所載根據條例第16(1)條提出的規劃申請,現於正常辦公時間內在下列地點供公眾查閱...

個人資料的聲明 委員會就每份意見所收到的個人資料會交給委員會秘書及政府部門,以根據條例及相關的城市規劃委員會規程的規定作以下用途:

Table with columns: 申請編號, 地點, 申請用途, 就申請提出意見的期限. Includes various planning applications like A/I-SW/1, A/K5/860, etc.

2023年8月25日 城市規劃委員會

城市規劃條例(第131章) 規劃許可申請 進一步資料的提交

依據《城市規劃條例》(下稱「條例」)第16(2D)(b)條,城市規劃委員會(下稱「委員會」)曾就以下附表所載根據條例第16(1)條提出的規劃申請,刊登報章通知...

個人資料的聲明 委員會就每份意見所收到的個人資料會交給委員會秘書及政府部門,以根據條例及相關的城市規劃委員會規程的規定作以下用途:

Table with columns: 申請編號, 地點, 申請用途/發展, 進一步資料, 就進一步資料提出意見的期限. Includes applications like A/YL-PS/679, A/HSK/474, etc.

2023年8月25日 城市規劃委員會

申請酒牌續期公告 Nichigy Gyuhaichi - Plaza Hollywood

現特通告:吳繼平其地址為九龍鑽石山龍蟠街3號荷里活廣場第3層311A及311B號舖,現向酒牌局申請位於九龍鑽石山龍蟠街3號荷里活廣場第3層311A及311B號舖 Nichigy Gyuhaichi - Plaza Hollywood 的酒牌續期...

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE Nichigy Gyuhaichi - Plaza Hollywood Notice is hereby given that Wu Chi Ping of Shop Nos. 311A & 311B, Level 3, Plaza Hollywood, No. 3 Lung Poon Street, Diamond Hill, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Nichigy Gyuhaichi - Plaza Hollywood situated at Shop Nos. 311A & 311B, Level 3, Plaza Hollywood, No. 3 Lung Poon Street, Diamond Hill, Kowloon...

申請酒牌續期公告 悅來酒店

現特通告:邵文鋒其地址為新界荃灣荃華街3號荃灣灣地段312號悅來酒店7樓(活動室),現向酒牌局申請位於新界荃灣荃華街3號荃灣灣地段312號悅來酒店7樓(活動室)悅來酒店的酒牌續期,其附加批註為酒店。凡反對是項申請者,請於此公告刊登之日起十四天內,將已簽署及申明理由之反對書,寄交新界大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓4樓酒牌局秘書收。

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE PANDA HOTEL Notice is hereby given that Shiu Man Fung of 7/F (Function Room), Panda Hotel, TWTL 312, 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, New Territories is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Panda Hotel situated at 7/F (Function Room), Panda Hotel, TWTL 312, 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, New Territories with endorsement of hotel. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

申請酒牌轉讓公告 日牛 - 朗豪坊店

現特通告:李泳家其地址為九龍旺角亞皆老街8號朗豪坊廣場13樓L13-06號舖現向酒牌局申請位於九龍旺角亞皆老街8號朗豪坊廣場13樓L13-06號舖的酒精轉讓給梁寶琪其地址為九龍旺角亞皆老街8號朗豪坊廣場13樓L13-06號舖。凡反對是項申請者,請於此公告刊登之日起十四天內,將已簽署及申明理由之反對書,寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4樓酒牌局秘書收。

NOTICE ON APPLICATION FOR TRANSFER OF LIQUOR LICENCE NICHIGYU - LANGHAM PLACE SHOP Notice is hereby given that Li Yonghao of SHOP NO. L13-06, 13/F, LANGHAM PLACE, 8 ARGYLE STREET, MONG KOK, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for transfer of the Liquor Licence in respect of NICHIGYU - LANGHAM PLACE SHOP situated at SHOP NO. L13-06, 13/F, LANGHAM PLACE, 8 ARGYLE STREET, MONG KOK, KOWLOON to Leung Po King of SHOP NO. L13-06, 13/F, LANGHAM PLACE, 8 ARGYLE STREET, MONG KOK, KOWLOON. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

申請酒牌轉讓公告 金豪華夜總會

現特通告:施碧香其地址為九龍快富街10至14號德祥大廈2字樓,現向酒牌局申請位於九龍快富街10至14號德祥大廈2字樓金豪華夜總會的酒精轉讓給李玉珍其地址為九龍快富街10至14號德祥大廈2字樓。凡反對是項申請者,請於此公告刊登之日起十四天內,將已簽署及申明理由之反對書,寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。

NOTICE ON APPLICATION FOR TRANSFER OF LIQUOR LICENCE KAM HOO WAH NIGHT CLUB Notice is hereby given that Sze Pik Heung Alice of 2/F., Tak Cheung Building, 10-14 Fife Street, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for transfer of the Liquor Licence in respect of KAM HOO WAH NIGHT CLUB situated at 2/F., Tak Cheung Building, 10-14 Fife Street, Kowloon to LEE, Yuk Chun of 2/F., Tak Cheung Building, 10-14 Fife Street, Kowloon. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

刊登廣告熱線: 3708 3888 傳真: 2873 0009 電郵: wwpadv@tkww.com.hk

2023年8月25日 城市規劃委員會